

Title (en)

Display for glasses

Title (de)

Schaukasten für Brillen

Title (fr)

Présentoir pour paires de lunettes

Publication

**EP 2298137 A1 20110323 (FR)**

Application

**EP 10174812 A 20100901**

Priority

FR 0956404 A 20090917

Abstract (en)

The display (1) has a support column (2) for supporting articles and with display side to display the articles, and a curved shaped screen (5) placed along the column and mobile pivotingly relative to the column along a longitudinal direction of the column. The screen occupies an angular position relative to the column to cover the side and is removed relative to the side to permit access to the articles in another angular position relative to the column. Pivot units pivot the screen relative to the column between the positions and are formed by lower and upper disks (3, 4) and a base (6). The screen is made of transparent material e.g. glass, or synthetic material e.g. Plexiglas(RTM: Polymethyl methacrylate).

Abstract (fr)

Ce présentoir (1) comprend une colonne (2) de support d'articles, sur laquelle des articles (100) sont destinés à être placés, comprenant un côté de présentation des articles. Selon l'invention, ce présentoir (1) comprend en outre : - un écran (5) de forme courbe, en matière transparente, disposé le long de la colonne de support (2) et mobile en pivotement par rapport à celle-ci selon la direction longitudinale de cette colonne, cet écran (5) étant propre, dans une première position angulaire par rapport à la colonne de support (2), à recouvrir largement ledit côté de présentation des articles et étant, dans une deuxième position angulaire par rapport à la colonne de support (2), effacé par rapport à ce côté de présentation des articles afin de permettre un accès aux articles, et - des moyens de pivotement (3, 4, 6) permettant le pivotement de l'écran (5) par rapport à la colonne de support (2) entre ladite première position angulaire et ladite deuxième position angulaire.

IPC 8 full level

**A47F 7/024** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 7/0243** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 0246702 A1 19871125 - TEGEL CHRISTIAAN JOHANNES
- DE 202007012853 U1 20071115 - CONCEPT S LADENBAU & OBJEKTDES [DE]
- DE 102005003573 A1 20060727 - PINTUR MLADEN [HR]
- DE 29916870 U1 20000504 - MUHLACK HORST [DE]

Citation (search report)

- [A] EP 0246702 A1 19871125 - TEGEL CHRISTIAAN JOHANNES
- [A] DE 202007012853 U1 20071115 - CONCEPT S LADENBAU & OBJEKTDES [DE]
- [A] DE 102005003573 A1 20060727 - PINTUR MLADEN [HR]
- [A] DE 29916870 U1 20000504 - MUHLACK HORST [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2298137 A1 20110323; FR 2949961 A1 20110318; FR 2949961 B1 20110902**

DOCDB simple family (application)

**EP 10174812 A 20100901; FR 0956404 A 20090917**